



News Release

For Immediate Release

新闻通告

Interface Solutions Inc. Expands Fiber Gasket Production Capacity to Meet Volume Requirements and Cut Lead Time

Interface 公司扩大无石棉纤维密封材料生产产能用于满足不断增长的市场需求以及缩短交货周期

LANCASTER, Pa.—July 07, 2010—In a move that will increase its fiber-based gasket production capacity by up to 7,000 lbs. per hour, Interface Solutions Inc. has added a new manufacturing line at its Fulton, N.Y. facility. The new line, which recently passed a rigorous internal certification process, is expected to shorten lead times for a variety of fiber gasket products.

兰卡斯特市, 宾夕法尼亚州—2010年7月7日—Interface 公司在美国纽约州的 Fulton 工厂增加了一条全新的无石棉纤维密封材料的生产线,使得生产产能在现有的基础上每小时可以增加 7,000 磅(约 3.2 吨). 这条全新的生产线已经通过了公司内部严格的审核认证.预计通过这条全新的生产线可以缩短多种无石棉纤维密封材料的交货周期.

According to ISI Chief Executive Officer Frank Fox, the system's productivity will steadily increase to its maximum capacity over the next several months.

根据 Interface 公司首席执行官 Frank Fox 先生描述,新生产线的生产效率将逐步提升,在几个月后将达到最大产能.

"ISI's capital investment was based on needs for rapid turnaround as expressed by the marketplace and increasing global demand that ISI is enjoying for fiber-based gaskets," says Fox. "Lead times will decrease as orders are strategically channeled to the new forming line. Both existing and future

customers can turn to ISI with confidence that large volume fiber gasket orders will be met with quality production and increasingly rapid turnaround.”

“Interface 公司的资金投入是基于市场对加快交货周期的要求,以及来自于全球市场不断增长的订单需求,”Fox 先生说。”通过新生产线的投入使用,部分订单的生产任务将转到新的生产线,这样可以大大缩短交货周期。对于现有客户以及新客户的大宗的无石棉纤维密封材料的订单,我们有信心可以在保证产品质量的同时,不断提高交货速度。”

The equipment installation comes at a time of global economic uncertainty but growing market share for ISI fiber gasket materials. The investment also reflects the Company's long-term commitment to the fiber gasket business. In addition to reducing lead times, the line will help ISI achieve greater capacity balance, improve its contingency planning and increase production throughput.

这条全新的生产线是在全球经济尚未明朗而 Interface 公司市场份额不断增长的情况下投入使用的.此次投资也充分表明了 Interface 公司将会长期致力于发展无石棉纤维密封材料业务的决心.在缩短交货周期的同时,新生产线也将有助于 Interface 公司更好的平衡现有的生产产能,提升生产计划的应变能力以及增加产量.

About Interface Solutions, Inc. **有关Interface公司**

Interface Solutions Inc. is a leading manufacturer of sealing systems and engineered composite materials, including a unique line of specialty papers. The organization enjoys long-established cooperative partnerships with customers in an array of worldwide markets. Recent acquisitions, expansions and capital investments in research facilities empower ISI to offer both OEM and aftermarket customers with unmatched technical and design support as well as application testing. ISI has an extraordinary depth of experience and engineering knowledge, with roots to predecessor companies dating back over 90 years. ISI was created as an independent, private corporation in 1999; formed from the organization previously known as Armstrong Industrial Specialties Inc. (AISI).

Interface 公司是一家以设计密封系统及密封材料包括特种纸张的全球领先的跨国公司. 在全球范围内, 公司与广大客户在各个行业中都建立起了长期良好的合作关系. 近年来, 公司更通过不断的扩张、收购、在科研设备上的大量投资, 使我们无论是在垫片工艺、还是在密封系统设计、或是在应用试验领域, 都能够向主机厂以及售后市场的客户提供一些其他同业无法比拟的技术支持与服务。Interface 公司拥有 90 多年生产密封材料的悠久历史, 在经年累月的耕耘和努力下, 积累了丰富的生产经验与广博的工艺技术. Interface 公司的前身是美国阿姆斯壮公司特产工业公司(Armstrong World Specialties Industries, Inc. 简称 AISI)公司, 于 1999 年离开阿姆斯壮独立成为目前的 ISI.

Editor Contact: Erika Bassett
Interface Solutions, Inc.
Mobile:248.231.1987
Office: 248.596.2819
ebbassett@sealinfo.com